
当地5保利皇冠假日酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往【成都】。抵
达后送往酒店入住。

当地4意境假日酒店或同級

【巴朗山隧道】成都出发经过映秀到四姑娘山的必经
之地； 【猫鼻梁观景台】观四姑娘山全貌和日出、
日落的好地方；【双桥沟风景区（含景区车）】四姑
娘山风景区的宝藏地点，宛如世外桃源。

当地4印象雅致酒店或同級

乘车前往新都桥， 进入有川西天然盆景谷地之称
的—【牦牛谷风光】；参观具有代表性的丹巴藏族民
俗村落【甲居藏寨（含电瓶车）】；【雅拉雪山观景
台】远观雅拉雪山；之后参观藏区特色草原，观赏
【塔公草原风光】。

当地5时代亚丁大酒店或同级

【天路十八弯观景台】震撼视觉的曲线美，弯山像
剪刀剪出来的山路，到处乱弯；【兔儿山风光】这座
山峰的形状就像两只兔子的耳朵，耸立在天空之中,
它们的轮廓分明，形成了一个独特的天然标志；【海
子山风景区】风景如画；【傍河风光】由河流、桦林、
村落和寺院组成的高原田园风光，一路上景色美不胜
收。

当地5时代亚丁大酒店或同级

【亚丁风景区（含景区车及电瓶车）】雪域高原最美
的一切几乎都汇聚于此，这一切的一切都让人流连忘
返；【洛绒牛场】是附近村民放牧的高山牧场，成群
的牛羊在这里享受着充足的阳光；【沖古寺】中国最
美的令人震撼的十大名山之一；打卡网红景点【牛奶
海】。

当地4★ 旺吉大酒店或同级

【二次亚丁风景区（含景区车及电瓶车）】；走进人
间仙境【珍珠海】。

当地4★ 旺吉大酒店或同级

【波瓦山风光】通往亚丁的路上必须过的一座高山；
【稻城杨树林】红草地与黄色的万亩杨树林让稻城变
成了色彩的海洋，雪山在蓝天白云的衬托下，更显得
如梦如幻；途径【桑堆小镇】；打卡【卡子拉山垭
口】。

【折多山风光】从最高点俯瞰山下，风景极美，白云
蓝天，还有山下蜿蜒的道路；【泸定桥】中国古代桥

梁建筑的杰作；雅康高速返回成都；后送往机场乘
搭航班返回吉隆坡。

抵达吉隆坡。

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 (Updated: 01-Apr-2024)



Local 5 Crowne Plaza Poly Or Similar
Assemble at KLIA for your flight to Chengdu. Upon arrival, transfer
to check .

Local 4 Yijing Holiday Hotel Or Similar
Balang Mountain Tunnel The only place you must pass from
Chengdu to Mount Siguniang through Yingxiu; Maobi Bridge
Observation Deck A good place to watch the full view of Mount
Siguniang and the sunrise and sunset; Shuangqiaogou Scenic Area
(including Shutter bus) The treasure location of Siguniang Mountain
Scenic Area is like a paradise.

Local 4 Impression Elegant Hotel Or Similar
Transfer to Xinduqiao and enter the Yak Valley, known as the
natural bonsai valley in western Sichuan; visit the representative
Danba Tibetan folk village Jiaju Tibetan Village (including battery
car); Yala Snow Mountain Observation Deck View Yala Snow
Mountain from a distance; then visit the Tibetan characteristic
grassland and enjoy the Tagong Grassland Scenery.

Local 5 Times Yading Hotel Or Similar
Eighteen Bends of the Sky Road Observation Deck The stunning
curvilinear beauty of the mountain is like a mountain road cut by
scissors, with random bends everywhere; Tuer Mountain Scenery
The shape of this mountain peak is like the ears of two rabbits,
standing tall in the sky. In the sky, they have clear outlines, forming
a unique natural symbol; Haizishan Scenic Area is picturesque;
Riverside Scenery is a plateau pastoral scenery composed of rivers,
birch forests, villages and temples.

Local 5 Times Yading Hotel Or Similar
Yading Scenic Area (including Shutter bus) Almost all the most
beautiful things on the snow-covered plateau are gathered here, and
all of this makes people forget to leave; Luorong Cattle Farm is an
alpine pasture where nearby villagers graze, and groups of Cattle
and sheep enjoy plenty of sunshine here; Chonggu Temple is one of
the top ten most beautiful and stunning mountains in China; and
check-in the Internet celebrity attractionMilk Sea.

Local 4Wangji Hotel Or Similar
Second Yading Scenic Area (including Shutter bus) ;enter the
wonderland on earth Pearl Sea.

Local 4 Impression Elegant Hotel Or Similar
Bowa Mountain SceneryA high mountain that must be passed on the
way to Aden; Daocheng Poplar Forest The red grassland and yellow
poplar forest turn Daocheng into a sea of colors. The snow-capped
mountains look even more dreamlike against the blue sky and white
clouds. It’s like a dream; passing by Sangdui Town; checking in at
Kazila Mountain Pass.

Zheduo Mountain Scenery Overlooking the mountain from the
highest point, the scenery is extremely beautiful, with white clouds
and blue sky, and the winding road at the foot of the mountain;
Luding Bridge A masterpiece of ancient Chinese bridge
architecture; return to Chengdu on the Yakang Expressway; and then
transfer to the airport. Flight back to Kuala Lumpur.

Arrival in Kuala Lumpur.

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。 (Updated: 01-Apr-2024)


